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Zápisnica z 18. stretnutia finančnej komisie (FK) obce Zálesie 
 
 
Termín:  streda 12.5.2021 o 19:00 hod. 
 
Miesto:  internetové rozhranie Google meet 
 
Prítomní:   

Martina Dobrovodská – predseda FK 
Marián Perger – starosta  

 Mária Zemanová – člen 
Ján Masár – člen 
Viliam Páleník – poslanec, člen 

 
 
 

Hosť:  
Patrik Vaško – poslanec, člen 
Gabriela Sághyová - účtovníčka 
 
Neprítomný: 
Michal Šlachta – poslanec, člen 
Barbora Takáčová – člen 
Michal Cibira – člen 
 

Plánované témy - Program: 
1. rozpočtové opatrenie 1/2021 (predložený návrh, zmeny, doplnenie dotácií), 
2. projektový zásobník 
3. poplatok za trhové miesto 
4. poplatok za rozvoj 
5. rôzne. 

 
Na úvod privítala pani Dobrovodská prítomných. Po oboznámení s programom sa začalo s prvým 
bodom: 
 

1. rozpočtové opatrenie 1/2021 
 
Do komisie bol predložený návrh rozpočtového opatrenia 1/2021 pripravený ou a prepracovaný 
v spolupráci s predsedníčkou komisie. Pani Dobrovodská pochválila účtovníčku za spoluprácu pri 
príprave materiálu. Následne požiadala starostu, či má k tomu ešte doplnenie. 
Starosta navrhol doplniť objem financií na odmeny zamestnancov. Na odmeny je pre tento rok 
v rozpočte 4500 € pre všetkých.  
Dobrovodská vysvetľuje, že objem prostriedkov na mzdy poslanci schvalovali v celkovej výške aj 
s odmenami a koľko peňazí je na odmeny je už rozpis pani účtovníčky. Pani účtovníčku požiadala, aby 
náklady na mzdy prepočítala a navrhla presun prostriedkov tak, aby sa objem odmien mohol zvýšiť.  
Pan Páleník nesúhlasí s navýšením mzdových prostriedkov. 
Dobrovodská konštatuje, že prostriedky v rozpočte na odmeny sú nižšie ako boli predošlé roky 
a navrhuje starostovi, aby prehodnotili položku mzdových nákladov a pripravili návrh zmeny. 
Súčasťou zmeny bude predloženie prehľadu čerpania odmien za posledné roky. 
 
Pan Páleník sa pýta na rekonštrukciu obecného úradu, kedy bude realizovaná, starosta vysvetľuje, že sa 
pripravovala projektová dokumentácia a už sa chystá na rekonštrukciu. 
 
Prostriedky na stavebný úrad – Pan Páleník informuje komisiu, že poslanci žiadali, aby starosta požiadal 
okolité obce o inzerovanie ponuky. Starosta to považuje za zbytočné pokiaľ nemá schválené prostriedky 
vo výške min. 1500 € v hrubom.  
 
Pán Masár sa pýta: 
Navýšenie Právnych služieb o 5000 €– starosta vysvetľuje, že je to kvôli súdnemu sporu s Globe 
a príprave verejného obstarávania na služby na odvoz komunálneho odpadu.  
Ďalej sa pýta na údržbu výpočtovej techniky 7000 €– starosta odpovedá, že potrebujeme zálohovať data 
a musíme zaplatiť licencie Datalanu.  
Pani Dobrovodská prosí o upresnenie koľko bude stáť prístup pre pani kontrolórku, pretože v ponuke je 
toho viac. Telefónne služby navýšenie o 1500 €. Pani Dobrovodská odpovedá, že položka bola 
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v rozpočte nedostatočná, bolo potrebné to navýšiť. Odmena pre kontrolórku 2700 €. Pani Dobrovodská 
vysvetľuje, že ani táto položka nebola v rozpočte započítaná a poslanci sa môžu rozhodnúť jej schváliť 
odmenu. Takže je potrebné s tým počítať. 
 
Pani Dobrovodská dostala v deň komisie požiadavku zo škôlky o doplnenie rozpočtu na školenie o sumu 
650 € s návrhom premiestniť prostriedky z položky odmeny mimopracovného pomeru v programe, 
ktoré sa nečerpajú. 
Prosíme upraviť rozpočtové opatrenie tak, aby sa v programe 8 položke školenie pridalo 650 €, teda 
o 150 € viac ako je v návrhu a 150 € sa zníži v programe 8 položka odmeny zamestnancom mimo 
pracovného pomeru. 
 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča prijať navrhnuté rozpočtové opatrenie so zapracovaním 
dvoch zmien, konkrétne presun 150 € v rámci programu 8 a dotáciu pre Spirituále zlúčiť do jednej 
položky 400 € advent. Zároveň FK konštatuje, že v rozpočte je niekoľko prečerpaných položiek, ktoré sa 
prečerpali z tolerovateľných príčin v celkovej sume približne 2830 eur. Konkrétne za právne služby, 
pandémiu, nájom na kontajner, nájom za pozemok, elektriku a všeobecný materiál . 
Odporúčame schváliť uznesenie na nerealizáciu participatívneho rozpočtu a uznesenie na doplnenie 
dotácií pre ŠK Zálesie 1000 € a pre Spirituále 400 €.  
UZN na participatívny rozpočet pripraví ou 
UZN na dotácie pripraví pan Páleník 
 

2. projektový zásobník 
 

Komisií boli predložené dva zoznamy projektových zásobníkov, jeden, ktorý starosta zadal na BSK 
a druhý, ktorý predložili BSK poslanci obce. 
Pani Dobrovodská vysvetlila, že poslanci zo starostovho zoznamu vylúčili niektoré projekty, s ktorými 
nesúhlasia a pridali také, čo im chýbali. 
Členovia komisie sa zhodli, že obec potrebuje riešiť potreby občanov obce a súhlasia s tým, že poslanci 
vylúčili projekty, ktoré slúžia skôr pre rekreáciu a okolie a to Vodný mlyn, infocentrum, výstavba 
pamätníka a podobne. 
Starosta obce k projektu cyklomostu do Malinova informoval, že pracuje na tom, aby obec na tento 
projekt nemusela prispieť ani euro. Projekt by malo zastrešovať BSK, s čím členovia komisie súhlasili. 
Pani Dobrovodská konštatuje, že zoznam poslancov vznikol ako reakcia na starostov zoznam a poslanci 
si uvedomujú, že všetky projekty obec nezvládne realizovať v priebehu 10 rokov, ale pre obec sú 
potrebné. Uvidí sa, aké výzvy budú a podľa toho je potrebné reagovať. 
Pan Páleník zhrnul projekty, ktoré sú najaktuálnejšie, kanalizácia, dostavba MŠ a príprava ZŠ, 
cyklotrasa do Ivanky a príprava cyklotrasy do Mostu. 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča poslancom a starostovi obce, aby pokračovali v projektoch, 
ktoré sú predložené v zozname od poslancov obce. 
 

3. poplatok za trhové miesto 
 

Komisia verejného poriadku požiadala komisiu finančnú o prerokovanie výšky poplatku za trhové 
miesto a určenie primeraného príjmu na obyvateľa. 
 

Odporúčanie: Finančná komisia odporúča ponechať poplatok 1 eur/m2 za deň, a odporúča predĺžiť 
platnosť na dobu neurčitú. Taktiež súhlasí s určením primeraného príjmu na obyvateľa na 300 € za rok 
a hodnotu dobrovoľníckej práce na 10 € /hod tak, ako to bolo platné doteraz. 
 
 

4. poplatok za rozvoj 
 
Finančná komisia dostala materiál o celkovom výbere poplatku za rozvoj. Pani Dobrovodská ďakuje 
pani Hladkej za pekne pripravený podklad s komentárom. Členovia si prešli materiál a pri neuhradených 
položkách starších ako rok 2020  súhlasia s návrhom referentky, aby sa vymáhali exekučne. Počet 
neplatičov vhodných na exekúciu 4 vo výške 4080 €. Ostatné nedoplatky sú stále v procese odvolania, 
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výzvy a splátok. Celkovo je k 31.12.2020  vyrúbených poplatkov vo výške - 95 380 €  a vybratých 
z toho k 10.5.2021 - 66 331 €. 
Členovia komisie skonštatovali, že výber je vzhľadom k prebiehajúcim konaniam dobrý. 
 
Odporúčanie: Finančná komisia odporúča starostovi obce, aby prešiel neplatičov spred roka 2020 
s právničkou a začali nedoplatky vymáhať.  
 

5. Rôzne 
 

a) Blíži sa nám schválenie záverečného účtu v júni. Tento rok to má byť so správou audítora.  
Starosta súhlasí.  
Odporúčame aby ku schvaľovaniu záverečného účtu bola priložená aj správa audítora. 
 

b) Obec zaslala žiadosť o dotáciu na projekt „Ovocná alej s multifunkčným altánkom“. Dostali sme 
dotáciu. Ovocnú alej dala obec do viacerých súťaží a výziev. Vlastné zdroje vyčíslené v sume 10 019 
eur budú vykryté z rôznych iných súťaží, t.j. celé to bude z externých zdrojov, nič z obecných 
informoval členov komisie starosta obce 
P. Páleník má záujem o podrobnosti k projetu lávka popod most pri Malinove. Pani Dobrovodská 
prosí o nákres projektu Ovocná alej. Starosta obe prisľúbil zaslať. 
 
Pozn. od p. Páleníka: Keď bude schválená cyklotrasa do Ivanky, mali by sme konkretizovať 
udržateľnosť projektu. Farná je v katastri Ivanky. Vedľa cyklotrasy treba kosiť. Údržbu budeme robiť 
len v našom katastri a Ivanka by sa mala zaviazať starať sa o úsek v ich katastri. Treba pamätať na 
prevádzku.  
 

c) Menil sa záhradník v parku, obec má novú zmluvu. Bol objednaný záhradník na park aj na Korzo. P. 
Dobrovodská sa informovala, prečo treba záhradníka na Korze? Ako je možné, že starosta obstaral 
službu, ktorú nemá v rozpočte? Buď je potrebné peniaze narozpočtovať a potom službu 
objednať, alebo službu zrušiť. P. Páleník ponúkol odborné ošetrenie stromov na Korze. Kosiť môžu 
aj zamestnanci obce pokiaľ v rozpočte na to nie sú peniaze. Starosta akceptoval. 
Pani Dobrovodská sa pýta, prečo starosta radšej nerieši problém s WC, ktoré je obec povinná 
prevádzkovať. Starosta konštatuje, že netreba je kovid. Členovia konštatujú, že náklady na 
prevádzku sa mali do rozpočtu riešiť a že starosta sa má pripraviť na uvoľnenie opatrení 
vopred. 
 

d) Starosta informuje komisiu, že je potrebné doriešiť archiv. Pani Dobrovodská sa čuduje, prečo aj toto 
nebolo riešené v návrhu, pretože si myslí, že v rozpočte na to peniaze nie sú. Starosta tvrdí, že sú 
a že to prezistí u pani účtovníčky. S najväčšou pravdepodobnosťou bude treba archív už od 1.7.2021. 
To znamená, že ak v rozpočte peniaze nebudú, je potrebné to doriešiť v rozpočtovom opatrení. 

 
e) Starosta komisií oznámil, že obec bude pravdepodobne zabezpečovať zber kuchynského odpadu.  

Predsedníčka sa pýta, čo to znamená pre komisiu. Starosta konštatuje, že budú vyššie náklady, ale 
ešte nevie aké. 

 
 
Program zasadania bol prerokovaný. 
Predsedníčka poďakovala všetkým za dobrú prácu a ukončila zasadanie. 
 
V Zálesí, dňa 12.5.2021       

 
Zápis: Mária Zemanová, člen komisie 

      Final: Martina Dobrovodská, predsedkyňa finančnej komisie 


